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kjære klubbsøstre!

Er det virkelig tid for nytt Sorord?
Månedene flyr i godt selskap.

Dessverre har vi fortsatt krigen i
Ukraina som et dystert bakteppe. En
liten gruppe i klubben vår gjør en
kjempejobb for en gruppe ukrainske
flyktninger i Larvik. De har hatt treff
på biblioteket omtrent hver torsdag,
og der møter en gjeng ukrainere som
ønsker å snakke norsk og lære prakt
iske ting om Larvik.  De har også
vært i Flyt badstue i Stavern, en
gang. Godt jobba.

En annen entusiastisk gjeng satte i
gang med produksjon av påskeegg
og sitteunderlag. Sitteunderlaga ble
flotte og ble solgt på VANNdring og
distriktsmøtet. Det blir muligens del
takelse på julemarked. Vi får se. Det
blir spennende å se hvilken aktivitet
det blir i den gruppa etter hvert. Det
mangler i hvert fall ikke entusiasme! 

Vi fortsetter kontakten med
Moldova og Rwanda. Vi har
skolematprosjektet i Belt og støtter
Stefan Vodas fantastiske engasje
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Soroptimistene arbeider for bedre
levekår for kvinner og jenter lokalt,
nasjonalt og internasjonalt. 
Dette gjør vi gjennom bevisstgjøring
og prosjektarbeid.
Norske soroptimister har i flere år hatt
et særskilt engasjement mot 
menneskehandel, samt arbeid for
utdanning og lederutdanning for

kvinner. Vi deltar regelmessig i høring
er i kvinnerelaterte spørsmål, og
Soroptimist International har 
rådgivende status i FN.

Soroptimist International er verdens
største organisasjon for yrkeskvinner
etablert i 1921 og har idag ca. 72.000
medlemmer i 121 land. 

www. soroptimistnorway.no
larvik.soroptimistnorway.no

EN GLOBAL STEMME
Larvik 

Soroptimistklubb
President

Hilde Eskedal
Sekretær 

Linda Moe Jacobsen
Kasserer 

Inger Hvarnes Odberg
Klubbens adresse:

3268 LARVIK

ment. Det er godt å høre fra stud
enter i Rwanda som kommer seg
videre i livet. 

Vi har igjen hatt flotte foredrag på
møtene våre denne våren. Vårin
Alme snakka om å være kvinne i
USA. Ser ikke nødvendigvis ut til å gå
framover for kvinners selvstendighet
og likestilling. 
Vi har hørt om spennende prosjekter
i Larvik Kommune for inkludering og
skolering av minoritetsspråklige i
helsevesenet i Larvik. 
Gottscahalk snakka om hvitsnipp
kriminalitet og mulig kjønnsforskjell.
Merete Stangeland fortalte sin egen
historie om kampen for å bli sjef i
eget liv.

Sommermøtet blir også i år 
sammen med Sandefjordklubben. 
Vi skal «ut i det blå» og når vi får
Sorord er vi der…hvor?
Vi gleder oss. 

Takk til møte
komitèen for
flotte møter. 

En riktig god og
fredelig sommer
ønskes dere alle

fra Hilde 

PRESIDENTEN
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Julemøtet hos trivelige 
soroptimister i Larvik!

Wassilioff sørget for god julemat som vanlig og det ble en svært hyggelig kveld for larviksoroptimistene.

Nok et år er omme. Det har
etterhvert blitt en tradisjon å
avslutte det på Wassilioff der vi
er vant til å møtes. 

Rommet er julepyntet og det lange
bordet er dekket til over tjue person
er.Høye glass og levende lys lager

stemning. Damene er ekstra fint
pyntet for kvelden og alle er i godt
humør. Praten går livlig allerede før
maten og vinen er servert.

Vi kunne velge mellom to hoved
retter, juletallerken med ribbe eller
pinnekjøtt og dåhjort med tilbehør.

Til dessert var det karamellpudding
og kaffe.  Alle virket fornøyde både
med mat og drikke og praten steg
noen hakk i styrke. Hilde måtte heve
stemmen for å nå fram med info. 

Så var det tid for quiz, en årlig tradi
sjon. Som alltid godt forberedt,

Hjertelig til‐
stede var Pippi
Müller og Tove
Akre på bildet
til venstre.

På det andre
bildet sitter
Britt Ohrem
Brastein og
Skjoldvor Lie
Haukaas.
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denne gangen av Rigmor. Delt i små
grupper var det utfordrende å løse
de mange og vanskelige spørsmålene
på tid. Undertegnede var så heldig å
være på vinnerlaget og vant en
marsipangris.

Mot slutten av kvelden var det lodd
salg og utlodning av gavene alle
hadde med. Det gir alltid god stem
ning å vinne.
Nok et vellykket julemøte var over
og alle kunne ønske hverandre GOD
JUL

Torild Gusland 

Rigmor Haug sørget for quiz og Sissel
Hobæk takket for gaven hun fikk for sin

innsats i forb. med Oransje Dager.

Hyggelig var det, det kan disse to skrive under på: Fiffi Sars og Solveig Lie!

Bodil Landbø og Kristin All Dons‐Wallebek hadde nok å prate om ...
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Ved en inkurie har vi i redaksjonen
klart å spørre to stykker om å skrive
fra julemøtet 2022! Vi er da så held‐
ige at to dyktige skribenter har
sendt oss innlegg. Og vi bestemte
oss for å ta med dem begge! :‐)

Her er innlegget fra Torunn:

I starten av julemøtet fikk Sissel
Hobæk en flaske vin fra Moldova
som takk for sin innsats som intervju‐
er av Moloud Hajizadeh fra Iran og
Munira Makarov fra Somalia i for‐
bindelse med oransje dager.

Praten gikk livlig rundt bordet 
under måltidet. Rigmor hadde laget
julequiz som skapte store diskusjoner
i gruppene. Mange morsomme inn‐

spill og mye lærdom. Ikke alle var
enige med fasit som ble gitt, men vi
var vel forent da seansen var over.

Alle hadde med seg gave til utlodd‐
ing. Det er alltid et populært innslag
til skuffelse for noen og glede for alle
de som vinner. Hele 2.710 kroner
kom inn. Pengene sender videre til SI
presidentens prosjekt «Opening
doors to a bright future».

Til slutt kom kveldens høydepunkt,
utdeling av julenummeret av Sorord.
Bladet hadde fått en flott layout og
hadde et interessant og flott innhold.
Vi er veldig stolte av klubbens eget
blad som ble godt mottatt og gav
oss masse spennende lesing inn i
juleferien.

Nok et sosialt og vellykket møte var
over. Vi gleder oss til møter og
arbeid i 2023.

Torunn Hammer Haarberg

Det er viktig å ha gleden med seg i soroptimistarbeidet! Ekstra lett er det å være blid
på julemøtet: Fra v.: Hilde Eskedal, Kari Linnestad og Hilde Larsen.

Her sitter Torunn Hammer Haarberg,
Tove Akre og Gro Stalsberg

Nederst: Sissel Hobæk, Trine‐Lise Fevik
og Anne‐Brit Hellerud.

Rundt bordet: Torild Gusland, Hilde
Larsen, Lill Bjørvik og Hilde Eskedal.
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På januarmøtet hadde vi “besøk”
av statsviter Vårin Alme som
snakket om amerikanske forhold,
kvinnesak og hvordan Amerika
har forandret seg og fremstår
svært splittet. 

Alme snakket om amerikansk
kvinnekamp gjennom årene. Hun
fortalte kort om kvinnekampen
og for rettighetende som er blitt
kjempet for igjennom historien,
kamp om slaveri, rett til å
stemme, abortloven, sosiale rett
igheter og arbeidsrettigheter.

Vårin Alme anbefaler to bøker:
 Amerikansk Paradoks
 Unbought and Unbossed    

av Shirley Chisholm.

Klubbmøte med Vårin Alme

Ineresserte soroptimister fikk ny kunnskap av statsviter Vårin Alme som kom til oss på “link” fra Oslo!

FAKTA

VÅRIN ALME

Den tekniske biten fungerte bra
og det borger for at vi kan få eks
terne foredragsholdere som ikke
bor i vårt distrikt, også til våre
møter.

PROGRAMANSVARLIG
Sissel Hobæk har skrevet 24 rap
porter gjennom 20212022 og
hun er best i hele landet til å rap
portere om våre diverse aktivitet
er og prosjekter.

Vi hadde flere gjester på møtet
også, så det er interesse for
klubben og organisasjonen vår.

Margaret Støle Karlsen

Utdannet statsviter ved NTNU og
Universitetet i Oslo. Jobber som
forsker og er doktorgradskandi

dat med fordypning i amerikansk
utenriks og alliansepolitikk. 
En av stemmene i podkasten

"Amerikansk politikk".
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Velkommen til oss!

På bildet til høyre står fadder Anne‐Brit
Hellerud til venstre sammen med Una

Thoresen Dimola. Den andre fadderen er
Kristin All Dons‐Wallebek, men hun var
forhindret fra å komme denne kvelden.

Fadderene Trine‐Lise Fevik til venstre og Hilde Larsen til høyre, sørger for at nålen
blir festet på Linda Moe Jacobsen og ønsket henne velkommen som medlem.

Det er alltid en stor glede å få et
nytt medlem i klubben, denne
gang på årets første møte i 2023!
Vi er stolte over å ha fått Linda
Moe Jacobsen inn i klubben vår! 

Linda har en interessant bak
grunn fra forskjellige fagområder
som klubben kan nyte godt av i
sitt arbeid med å styrke kvinners
og jenters rettigheter og mulig
heter. Hun har blant annet vært
flyvertinne i mange år, men yrk
estittelen er saksbehandler i
stat/kommune. 

Februarmøtet ble innholdsrikt,
men det toppet seg da vi fikk
enda et nytt medlem: Una
Thoresen Dimola. Hun er frilan
sjournalist, selvstendig nærings
drivende og har bodd i mange
land, men det er Lardal som er
hjemme. 

Vi gleder oss til å bli godt kjent
med Una og Linda og vi skal gjøre
vårt for at dere skal trives hos
oss. 

Velkommen skal dere være,
begge to! 
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Veien blir til mens du går ...

Her er jentene i full gang: Marianne Frydenlund, Skjoldvor Lie Haukaas, Linda Moe Jacobsen, 
Britt Ohrem Brastein og Hilde Eskedal!

Britt Ohrem Bratein, til høyre, får
tåmodig innføring i “hvordan lage

påskepynt” av Linda Moe Jacobsen.

Jeg fikk en glitrende idé. Syntes jeg.
Hva med å lage soroptimistpåskeegg
og selge til andre soroptimister? Det
kunne kanskje bli en inntektskilde.
Mange syntes det var en god idé, og
dermed møttes Linda, Hilde E.,
Marianne, Britt, Inger HO, Skjoldvor
og Lill for å gjøre noe med saken. 

Linda var læremester. Hun har
erfaring med påskeegg og masse
annet i den bransjen. Hun advarte
oss om at dette kunne være ganske
tidkrevende. Vi sa omtrent: Jada
masa og ville egentlig ikke høre på
det øret.

På vårt første møte diskuterte vi
saken og vurderte prøveegg; malte
egg, egg med kreppapir, egg med
decoupage og nålefiltegg.
Decoupage var et nytt ord for meg.
Det betyr at du limer biter av ser

vietter på isoporegg og lakkerer.
Konklusjonen ble at nålefilt var det
som så mest elegant ut. Vi gikk for
det m.a.o. Så hadde vi et møte til
hvor vi nålefiltet etter beste evne.
Resultatet var kjempeflotte egg som
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vi var litt stolte av,  men det tok alt
for laaaang tid. Prosjektet lot seg
simpelthen ikke gjennomføre på for
nuftig vis. 

En erfaring rikere ble vi enige om å
fullføre de eggene vi hadde (alle fikk
med seg egg og ull som hjemme
lekse) Så møttes vi en siste gang for
å feste bånd på alle egg og pakke
dem vakkert inn i cellofanposer med
en dekorativ liten sløyfe på. Vi sort
erte også en bunke med vrihassel
kvister. Britt kjente nemlig noen som
hadde et tre som var litt for stort. En
lørdag formiddag med strålende sol
ble treet mindre og tre biler fikk fylt
bagasjerommet. 

Vi krysset fingrene for godt salg, og
jammen hjelper det å krysse fingre.
Salget gikk over all forventning.

MEN, noe annet som også ble et
resultat av påskeeggprosjektet var
begynnelsen på en ny gruppe. 
Denne gruppen er foreløpig navnløs
(men noen har fremmet forslag som
morogruppe, soromoro, form og
farge, kreativ mm., men formålet er
uansett å være en idébank for ting vi
kan lage og selge   og kanskje gjøre.
Vi som var i påskeegggruppen
hadde det jo skrekkelig trivelig, som
man jo har når man sitter og holder
på med noe og prater om løst og
fast, nyttige og unyttige ting  og blir
kjent på en helt annen måte enn på
de vanlige, litt travle møtene våre. 

Vi har store forventninger til
nygruppen. 

Lill Bjørvik

Kreativiteten boblet hos Hilde Eskedal, Inger H. Odberg, Britt Ohrem Brastein og
Skjoldvor Lie Haukaas.

Hasselkvister ble plukket av Britt Ohrem
Brastein, til venstre og Linda Moe

Jacobsen til høyre.
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Å ha klubbmedlemmer på
unionsplan er alltid en fjær i
hatten for alle oss i klubben! 

Vi har allerede Skjoldvor Lie
Haukaas som er unionens
Programdirektør (PA) og som
har gjort en fremragende
jobb. Hun tar gjenvalg for nye
to år i dette vervet.

Torunn Hammer Haarberg
har sagt seg villig til å bekle
vervet som guvernørsupple
ant.
Hun har ennå litt tid igjen som distriktskontakt for vårt
distrikt Syd2, et verv hun har hatt i fire år, men om hun
blir valgt på representantskapsmøtet i høst, trer hun inn
som guvernørsuppleant. Et spennende verv som gir nye
utfordringer.

I tillegg har vi tre stykker som også jobber på unions
plan: Gro Stalsberg, Hilde Eskedal og Margaret Støle
Karlsen. Vi er alle tre i Lilla Sløyfekomitéen som rapport
erer til Norgesunionen. I denne komitéen sitter også

6 medlemmer på unionsplan!

Prisvinnende produkter 
som majonesbaserte salater, dressinger og

grov postei, samt mange ulike typer 
spekemat og ferskt kjøttpålegg. 

Velger du våre produkter får du kortreist
mat av høy kvalitet, gode og

trygge matopplevelser produsert med kun
norske råvarer. 

Se etter oss i nærbutikken din. 

Torunn Hammer Haarberg.
Tove Akre er i Moldovakomitéen, så tilsammen er vi seks
stykker som er på unionsplan! Ikke dårlig, det!

Vi i klubben heier på våre representanter og krysser
fingre for et godt valg på R/Lmøtet som avholdes 
15. – 17. september 2023 og vertskap er SI Ringerike.
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Legenden forteller at den første
dagen i mars kom den vakre Våren
til skogkanten og la merke til
hvordan en snøklokke reiste seg fra
under snøen på enga. Våren
bestemte seg for å hjelpe
snøklokken og begynte å riste av den
snøen og knekke de tornete gren
ene.

Da Vinteren så dette, ble han sint
og ba vinden og frosten ødelegge
blomsten. Blomsten frøs
umiddelbart. Våren fjernet da snøen
med hendene og såret fingeren sin
på tornene. En dråpe
varmt blod rullet fra fingeren og falt
på blomsten og vekket den til live
igjen.

Galina Scerbatiuk fra SI Stefan Voda
har skrevet ned legenden for oss.
Det er en vakker historie, og den
markeres hvert år ved at man tvinn
er sammen rødt og hvitt garn
til en snor, med dusker på. Denne
kalles Martisor. Så fester man
Martisoren på brystet og bærer
det i begynnelsen av mars.

Snøklokkene har ikke torner selv
følgelig, men legenden er som den
er …

Lill Bjørvik

Når våren kommer til Moldova:

Legenden om Martisor!
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REPRESENTANTSKAPSMØTET/
LANDSMØTET

15.-17. SEPTEMBER 2023

- Meld deg på!

Kjappe fakta

Kjønnslemlestelse av jenter og kvinner er forbudt
nesten overalt, men likevel blir 3 millioner jenter
lemlestet hvert år. Minst 200 millioner jenter og
kvinner som lever i dag, er kjønnslemlestet (UNICEF,
2018). 
Kvinner og jenter utgjør over 70 prosent av ofre for
menneskehandel. Tre fjerdedeler av dem blir solgt
som sexslaver (Global Report on Trafficking in
Persons, 2018).
Globalt blir nesten 40 prosent av drap på kvinner
utført av kvinnens mannlige partner (WHO, 2017). 

FOKUS – Forum for Kvinner og Utviklingsspørsmål 



Verden er i endring. Vi
Soroptimister er i endring. I lys av
det har Europapresident Carolien
Demey satt seg mål om å stake ut
en ny kurs gjennom å stimulere til:
• Inkluderende og innovativt 

lederskap 
• Å møte endring gjennom klok  

kommunikasjon
• Bygge en vellykket strategi i en
hektisk verden.

Og for å styrke vår organisasjon
på disse område etablerte hun
Growth Academy. Målet med
Growth Academy er å skape en felles
ramme for læring og utvikling gjen
nom å bli ledet av Soroptimister som
kjenner og forstår våre mål, saker og
det som kjennetegner vårt sterke
fellesskap.

Jeg har fått gleden av å være 
foreleser på Growth Academy i
Kortrijk i 2022, og i Athen nå 18. og
19. februar. I år fikk jeg også være
en av paneldebattantene. Temaene i
akademiet var lederskap, kommu
nikasjon av budskapet vårt, vik
tigheten av prosjektene våre, og
spennende diskusjoner om gleder og
utfordringer på tvers av lande

grenser. Målgruppen denne gangen
var Europas unionspresidenter og
guvernører, og det var ca 60
deltakere. Ingen fra den norske unio
nen deltok dessverre.Og selv om HR,
ledelse og lederutvikling også er
jobben min i det daglige, så er dette
utvikling også for meg. Og det er jo
noe av det fineste
jeg vet med å
være Soroptimist;
jeg får muligheter,
jeg får lære og
utvikle meg, jeg
får dele, og jeg får
gjøre det sammen
med sterke, kule
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Rapport fra Growth Academy Athen

Prisvinnende produkter 
som majonesbaserte salater, dressinger og

grov postei, samt mange ulike typer 
spekemat og ferskt kjøttpålegg. 

Velger du våre produkter får du kortreist
mat av høy kvalitet, gode og

trygge matopplevelser produsert med kun
norske råvarer. 

Se etter oss i nærbutikken din. 

KINE AASHEIM, SI ARENDAL

damer som dere!
Og nye muligheter kommer, og
skulle anledningen by seg for net
topp deg  grip den!

Hilsen Kine Aasheim,
SI Arendal

Kine Aasheim, SIE‐president Carolien
Demey og Eleonora Bonacossa
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Lilla sløyfer 
– SI Norges prosjekt mot 
menneskehandel og trafficking

Soroptimistenes prosjekt Lilla
Sløyfer har vart et tiår eller to, og
ansvaret for prosjektet har gått på
rundgang i klubbene i Norge.  Det er
lite å finne av historikk på SI Norges
hjemmesider, men jeg mener å
huske at utgangspunktet var å bek
jempe menneskehandel generelt,
men med et fokus på kvinner og
barn, og den lilla sløyfen ble vårt
symbol på dette. 

Etter at flere av klubbene i distriktet
vårt i flere år hadde engasjerte seg
aktivt i Moldova, ble Moldova
prosjektet i 2006 løftet opp til en del
av SI Norges offisielle prosjekt. En av
inntektskildene til prosjektet er salg
av Lilla Sløyfer med en fordeling på
75% til Moldova til prosjektene
«Educating youth for the future» og
til deltakere i «Life skills».  25% går

til arbeid mot menneskehandel i
Norge.

Engasjementet rundt salg av sløyfer
har vært varierende. Utover sløyfer
med brosjyre, er prosjektet utvidet
med bokmerker og omslag til
kubbelys.  
Da SI Larvik overtok ansvaret for
prosjektet for 2023, etter at SI
Drammen ble lagt ned, så vi at inter
essen for salg av sløyfer var, og
hadde vært meget laber. 

Larvikklubben startet friskt 
med salgsfremmende plakat som ble
sendt til alle klubbene, samt
annonse i Soroptima, men resultatet
lot vente på seg, responsen var liten.
Vi fremmet derfor et forslag til
Unionen om å avslutte Lilla sløyfer
prosjektet i sin nåværende form. I
stedet for tilfeldige salg av sløyfer
foreslo vi å utfordre klubbene til å
betale en fast årlig støtte på kr. 60,
pr. medlem fra klubbene. Vi foreslo

også, dersom man fortsatt ønsket å
ha sløyfer at disse endret farge til
oransje, som er fargen til Avskaffelse
av vold mot kvinner (Oransje dager).
Saken om å legge ned
Lilla Sløyfe prosjektet
ble sendt Unions
styret, som bifaller
vårt forslag. Saken tas
opp som sak nr.10 på
Representantskaps
møtet i september 2023, så får vi se
om det blir noe engasjement rundt
dette.

Gro Stalsberg

Larvikkomitéen
v/Hilde Eskedal,
Torunn Hammer
Haarberg, 
Margaret Støle
Karlsen og Gro
Stalsberg 

Larvik Soroptimistklubb:

Etter å ha mottatt sløyfer og materiell, møttes unionens nye Sløyfe‐komité. Her fra venstre: Hilde Eskedal, Gro Stalsberg og
Torunn Hammer Haarberg. Margaret Støle Karlsen var fotograf.

Lilla sløyfer har landet i Larvik!
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Støtt arbeidet som Ziarul de Garda gjør som
informasjons-organ i Moldova! Kontakt SI Bærum
og betal for abonnement som gis gratis ut til
institusjoner som biblioteker, skoler, hjem for
unge mødre osv., i Moldova.

Her kommer litt om SORpresa idé
bank, (Sorpresa betyr overraskelse)

Idéer kommer, og ofte flyr de videre
inn i glemselen. For å fange dem inn
har Larvik Soroptimistklubb opprett
et en idébank på Facebook. 

Her kan medlemmer legge inn idéer
ettersom de dukker opp  for delt
idé kan føre til mange nye idéer når
de løftes fram i dagen, og overrask
elser kan oppstå når vi sammen
fører dem videre. 

Idébanken skal være basen, og vi
vil vurdere om hvilke idéer som
skal gjennomføres, eller gå i
glemmeboka. Ut fra idébanken
skapes store og små arbeids
grupper som setter idéene ut i
livet.

Una
Thoresen
Dimola

Prisvinnende produkter 
som majonesbaserte salater, dressinger og

grov postei, samt mange ulike typer 
spekemat og ferskt kjøttpålegg. 

Velger du våre produkter får du kortreist
mat av høy kvalitet, gode og

trygge matopplevelser produsert med kun
norske råvarer. 

Se etter oss i nærbutikken din. 

Her er idémyldringen i Sorpresa blitt til
flotte sitteunderlag. Disse ble solgt
under VANNdringen og ble meget godt
mottatt. På hvert underlag var det 
festet en infolapp fra oss om 
organisasjonen.

Det er 25 år siden FNs
Kvinnekonferanse i Beijing.
2020 skulle være året hvor
kvinners rettigheter og like‐
stilling sto høyt på agendaen.
Istedenfor har verden stått
overfor en global pandemi. 
Hvorfor rammes kvinner
hardere enn menn i krise‐
situasjoner? Last ned
magasinet til iFokus på
www.fokuskvinner.no
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Bestill på op.no/bestill

Det viktigste 
i verden skjer 

der du bor

Ikke abonnent? 
Prøv full digital tilgang i

5 UKER FOR 5 KRONER
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– Vi liker å si at vi er likestilte i
Norge. At kvinner styrer verden.
Det er bare et problem med det:
det er ikke helt sant. For hvordan
kan kvinner virkelig styre verden,
hvis det (nesten) bare er menn
som eier den? Og kvinner eier
ikke verden. Selv ikke i Norge,
sier Marit Kaupang Klewe, som er
assisterende banksjef i DNB.
Kaupang Klewe snakket om kvinn
er og økonomi i Norge, men før
henne fikk vi møte Larviks
Fribyforfatter, Moloud Hajizadeh,
som fortalte om kvinners økonom
iske situasjon i Midtøsten, spesielt i
Iran.

– Til tross for de lange feministiske
kampene, fortsetter det kjønns
baserte synet på kvinners sysselsett
ing i verden. I Midtøsten er det
imidlertid et annet nivå av kamp som
pågår, og det er kampen for kvinners
økonomiske uavhengighet. 

De patriarkalske lovene og struktur
en i Midtøsten foretrekker at kvinner
er økonomisk avhengige av menn,
forteller hun.

Moloud Hajizadeh, bosatt i
Larvik, er en eksiliransk 
journalist og har spesialisert
seg på økonomi og kvinners
rettigheter.
Kaféen på biblioteket ble en
naturlig del av arrangement
et. Den er et sosialt entre
prenørskapsprosjekt. De
jobber for å integrere kvinn
er med minoritetsbakgrunn i
arbeidslivet.

Tekst og foto: Per Albrigtsen
ØstlandsPosten

KVINNEDAGEN 2023

Flere medlemmer av
Larvik
Soroptimistklubb
var tilstede på denne
8. mars‐ kvelden
som var i regi av
biblioteket.

Vi ser f.v.: Brit Saglie
Nilsen, Margaret
Støle Karlsen, Sissel
Hobæk og Skjoldvor
Lie Haukaas.

Fribyforfatter Moloud
Hajizadeh, holdt innlegg på
norsk.
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GRAFIKK, MALERI, FOTOKUNST,  
DESIGN OG KUNSTHÅNDVERK

STAVERN

GALLERI
         .NO

Øyunn Winther • Tlf: 400 19 343
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Rigmor Haug, klubbens 
visepresident, har igjen skrevet 

innlegg i lokalavisa vår, Østlands
Posten.

Vi er heldige:
Rigmor sørger for at flere får 

kunnskap om soroptimistenes
fokusområder.

Lyst til å bli medlem i Larvik
Soroptimistklubb?

Send oss en epost på 
larvik@

soroptimistnorway.no
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I over ett år har Liv lagt ut
et bilde hver eneste dag for 
å vise sin støtte til Ukraina!

Nå har det gått mer enn et år siden
krigen i Ukraina brøt ut, og Liv har
tatt omkring 370 bilder. Motivene i
bildene er alt fra LEGOklosser til
natur og blomster, men fargene i
bildene er stort sett de samme: blått
og gult, som flagget til Ukraina.

Bildene legger hun ut på Facebook,
under emneknaggen «livselma
today». Hun har også fått en del
oppmerksomhet for bildene sine,
men er litt sjenert over det.

– Det er veldig hyggelig, men litt pin
lig også. Fotografi er ikke noe jeg har
holdt på med før. Jeg er jo bare en
amatørfotograf, sier Liv ydmykt.

– Jeg har vært i Moldova
Men Liv gjør også mer enn å ta bild
er. Hun er også medlem av Tønsberg
Soroptimistklubb.

– Vi har mange prosjekter, og derfor
har jeg vært i Ukrainas naboland
Moldova flere ganger.
Liv forklarer at Tønsberg
Soroptimistklubb samarbeider tett
med en vennskapsklubb i Moldova.

– I Moldovas hovedstad er det en
vennskapsklubb av Tønsberg sorop
timistklubb som vi jobber sammen
med. Moldova har jo tatt inn en del
flyktninger fra Ukraina på grunn av
krigen, så da har vi blant annet hjulp
et dem med det arbeidet, forklarer
Liv.

– Mitt solidaritetsbidrag
Liv har derfor et nært forhold til krig
en, og hun sier at ideen om å ta bild
er for Ukraina kom av seg selv.

– Idéen om å ta bilder for Ukraina
kom egentlig med engang krigen
begynte. Krigen påvirket meg veldig,
men så er det jo ikke noe jeg kan
gjøre for å stoppe krigen. Ved siden
av arbeidet med Tønsberg
Soroptimistklubb, er derfor dette
mitt lille solidaritetsbidrag til
Ukraina.

Liv synes heller ikke det er vanskelig
å finne ut hva hun skal ta bilder av.
– Det finner jeg bare ut av i løpet av
morgenen. Så går jeg jo en del på tur
og sånne ting, så da kommer jeg ofte
over noe jeg tenker kan bli et fint
bilde. Det er ganske morsomt også,
for man må øve seg på å se detaljer.
Og selv om Liv har tatt omkring 370
bilder, har hun ingen plan om å
stoppe.
– Jeg skal ta bilder for Ukraina til
dagen krigen endelig er over, sier Liv.

De fleste som har vært soroptimister
noen år, kjenner til Tønsberg‐
klubbens Liv Selma Handeland. 
Liv har vært soroptimist siden 1986,
president i klubben, unionspresident,
medlem i den gruppa som jobbet
frem den første Strategiplanen som
også ble mal for Soroptimist
International! 
Liv har også vært guvernør og vært
møteleder på flere representantskaps‐
møter. Hun har stått sentralt i
Moldovainnsatsen soroptimistene i
Norge har gjennomført, og har et
stort, bankende hjerte for landet og
menneskene der. 
Nå har hun lagt ut bilder på FB, krea‐
tive, fylt av omtanke for Ukraina,
farger i blått og gult som representer‐
er landet, men også soroptimistene.

Redaksjonen i Sorord.

Har gjort det hver dag siden Ukrainakrigen startet:

Liv Handeland uttrykker støtte!

FAKTA

Tekst: Tønsberg Blad/foto: Liv Selma Handeland
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Prisvinnende produkter 
som majonesbaserte salater, dressinger og

grov postei, samt mange ulike typer 
spekemat og ferskt kjøttpålegg. 

Velger du våre produkter får du kortreist
mat av høy kvalitet, gode og

trygge matopplevelser produsert med kun
norske råvarer. 

Se etter oss i nærbutikken din. 

915 34 424/aheller3@online.no

Alt i reparasjoner av smykker
og gravering.

Gi ditt gamle gull nye
bruksområder: 

omsmelting av gull til nye
smykker i design du vil like.

MOLDOVA-KOMITÉENS KONTONR.:

2801.13.38765

10.
desember

Da FN ble opprettet ble 
menneskerettigheter en av hovedoppgavene til 

organisasjonen. Verdenserklæringen for
menneskerettigheter ble vedtatt av FNs medlemsland 
i 1948, og er grunndokumentet i det internasjonale 

arbeidet for menneskerettigheter. Erklæringen består av ni 
konvensjoner. 

Støtt det gode arbeidet som  soroptimistene gjør i Moldova!
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For mer kunnskap, sjekk våre nettsider:

www. soroptimistnorway.no
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2001 annonserte unionsstyret en
strategiplan for å bli mer synlig og
handlingsrettet. Bakgrunnen for
planen var at Agnete Kjellin gjennom
sine år som unionspresident og
guvernør hadde erkjent savnet av
kontinuitet i driften. Både i fødera
sjonen og i SI var det viktig for hver
president å markere sitt særpreg. I
denne sammenhengen skiftet vår
union fokus annet hvert år, i motset
ning til andre store organisasjoner i
Norge. Vi manglet en langsiktig plan,
både lang og kortsiktige mål, opp
følging og evalueringer.  

Sammen med Liv Handeland,
Margaret Støle Karlsen og Ellinor
HjorthEriksen utarbeidet hun et for
slag som fikk overveldende oppslut
ning på representantskapsmøtet i
Molde (2003), og ble vedtatt i justert
form året etter. «Det var ikke enkelt
å endre en ganske konservativ
organisasjons tenkemåte, men endr
inger ble det» sier hun i dag. Hanne
Jensbo var føderasjonspresident og
var til stede da planen ble lansert.
Hun ble så begeistret at hun tok med
seg ideen videre. Slik ble Norgesuni
onens strategiplan mal for en ny
måte å drive hele Soroptimist
International på.

Naturlig nok omfattet planen funk
sjonen som informasjonsmedarbeid

Norsk 
strategiplan ble mal 
- også for Soroptimist
International

Agnete Kjellin
leder 

Liv Handeland

Ellinor HjorthEriksen

Margaret Støle Karlsen

Gerd Wold
Goddard,
unionens

første
informa

sjonsmed
arbeider

er, og klubbenes nettsider knyttet
opp til unionens hjemmeside hvor
det skulle legges ut kurspakker, både
til opplæring og referanser.  

Oppgavene til unionens første 
informasjonsmedarbeider, Gerd
Wold Goddard, omfattet styrking av
vår posisjon i samfunnsdebatten, og
det å tydeliggjøre hva vi står for. For
henne førte dette vervet ut i den
internasjonale organisasjonen, til
seks års innsats som føderasjonsko
ordinator for Education and Culture’.

(Hele jubileumsskriftet finner du på
våre nettsider 
www.soroptimistnorway. no )

Sakset fra Norgesunionens 75årsjubileumsskriftet som utkom i 2014
og satt i pennen av Nina Tjomsland, SI Stavanger. 

Hanne Jensbo, SI‐president
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Invitasjon ble sendt til andre klubb
er i området med forslag om en søn
dagstur sammen, 26. mars «et sted i
Vestfold»! En veldig hyggelig marker

ing som klubben har arrangert i
mange år. Hvert år er det planlagt en
ny tur som kommer alle deltagerne
til gode. Spennende måte å bli kjent,

både med andre fremmøtte og i
området.

President Hilde Eskedal og distrikts

Larvik Soroptimistklubb markerte også i år FNs VANNDAG:

Artikkelforfatter
Kristin Ruder ved

startstedet for
VANNdringen.
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kontakt Torunn Hammer Haarberg
informerte om FNs vanndag og
området vi var i.

Denne gangen var det i området
Helgeroa og med oppstart ved park
eringsplassen i Barkevik, Brunlanes. 
Det var drøye 35 deltagere med
stort og smått som på tross av litt
kald nordavind og et lite snøfall,
møtte opp. På parkeringsplassen ble
det solgt flotte sitteunderlag (tovet
med nålefiltede, glade motiver) som

noen av medlemmene hadde laget.
Disse ble selvfølgelig benyttet etter
hvert på rasteplassen.

Dette området var en gang et travelt
industrisamfunn, men nå ligger det
som en bortgjemt perle for turgåere
og båtturister. 
Bøndene i området baserte seg i
andre halvdel av 1800tallet på tre
kullproduksjon for jernverkene. Da
jernverkene stoppet opp, ble den
nye næringen isproduksjon. Det var

Det ble noen stopp underveis der president Hilde Eskedal fortalte litt om Tvedalens industrihistorie.

tydelige spor i naturen etter aktiv
iteten. 

Vi rastet i en vik og da tittet solen
nesten helt frem fra skyene. Noen av
medlemmene hadde bakt forskjellige
gode saker som ble budt fram. 
Hyggelig tur og jeg gleder meg alle
rede til neste års VANNdring. All ære
til arrangementkomitéen/Larviks
klubben.
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AVISINNLEGG I FORBINDELSE MED
VANNDRINGEN 2023: 

Larvik Soroptimistklubb har markert
FNs Vanndag gjennom mange år, og
søndag 26. mars kl. 12.00 kan du
møte opp i Barkevik i Brunlanes.
Løypa er 4 km i lett terreng og på
rasteplassen serveres noe å bite i.
Om du likevel skal på søndagstur 
hvorfor ikke ta turen sammen med
oss! Du støtter en god sak samtidig
som du går sammen med en flokk
hyggelig mennesker.

Lavik Soroptimistklubbs VANNdring
er bokstavelig talt en dråpe i havet,
men Verdens Vanndag setter fokus
på den akselerende endringen som
skjer. Verdens vanndag 2023 handler
om å sette fart på innsatsen for å
løse vann og sanitærkrisen i verden.
Klimaendringer forårsaker forstyrr
elser i vannkretsløpet (hav, fordamp
ing, regn), og da undermineres og

hindres fremskrittene i alle globale
saker – helse, sult, rett til arbeid for
alle, rett til utdanning, å hindre kata
strofer og å skape fred.

I 2015 sluttet verdenssamfunnet
seg til FNs Sustainable Development
Goal 6 (SDG 6) som del av 2030
Agenda (FNs mål for bærekraftig
utvikling) – altså løftet om at alle
land skulle ha rent vann og sanitær
ordninger innen 2030. Men vi er
svært på etterskudd. Ca. 2 milliarder
mennesker er uten trygg og stabil til
gang til rent vann  og tallrike skoler,
bedrifter, helsesentre, gårder og
fabrikker blir hengende etter i utvikl
ing. Og det skyldes at rent vann og
sanitær fortsatt mangler i stor grad.
Det har avgjørende betydning at
verden øker forandringstakten. Det
er ikke lenger nok å drive «business
as usual».
De siste data viser at regjeringer må
arbeide fire ganger raskere enn nå

for å oppnå SDG 6 i tide.
Men dette er ikke noe en enkeltak
tør eller gruppe kan løse. Rent vann
berører og angår oss alle, så vi treng
er at hele verden trår til og øker inn
satsen.

Vi gleder oss til årets VANNdring i
Barkevik. Du får mye om du blir med
på årets VANNdring: en trivelig tur
sammen med andre, informasjon om
vårt arbeid og ikke minst: du får
anledning til, på en enkel måte, å
vise solidaritet for kvinner som ikke
har de samme godene vi har.
Velkommen til VANNdring på søn
dag! PS. Startkontingenten går til
Norske Soroptimisters
Utdanningsfond.

Margaret Støle Karlsen 
og Sissel Hobæk
Larvik Soroptimistklubb
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Folk vaglet seg opp der det passet seg og nøt kaffe og kaker samt
noen varmende solstråler som fant veien gjennom skydekket ...

Vi markedsførte oss etter beste evne: Facebook, Instagram, 
avisannonse og info på Larvik og Omegns nettside.
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Vil du støtte våre 
soroptimister i Moldova i
deres arbeid for flyktninger
fra Ukraina?

Våre søstre i klubbene i Moldova
gjør en viktig innsats for å hjelpe de 
som nå er på flukt fra krigen i
Ukraina. De bidrar med transport,
mat, klær og utstyr, helsehjelp, husly
og  ikke minst  håp, trøst og 
omsorg. De bruker mye tid og peng
er og deler det lille de har.

Vi vet at det er mange av dere som
ønsker å hjelpe våre soroptimister i 
Moldova med økonomisk støtte.
Våre fadderklubber har allerede
sendt mye penger og har tett kon
takt med sine klubber. For å sikre
langsiktig støtte til Moldovaklub
bene, og å gjøre det mulig for klubb
er i andre land å donere penger,
arbeider vi nå for å etablere et pro
sjekt per klubb gjennom Project
Matching plattformen som SIE har.
Norgesunionen vil støtte våre fem
Moldovaklubber med 10 000 kr per
klubb gjennom Project Matching.
Hvis du eller din klubb ønsker å
sende bidrag, kan det gjøres gjenn
om å sende penger direkte til klubb
ene i Moldova gjennom Project
Matching. 

Pengene går direkte til den eller de
klubbene dere ønsker å støtte. Så 
langt har klubbene i Stefan Voda,
Edinet og Nisporeni prosjekt på 
plattformen for Project Matching.
Akkurat nå har de fått alle de midler 
de har søkt om. Derfor er prosjekt
ene midlertidig stengt, og det er 
ikke mulig å overføre midler. Så
snart klubbene har fått godkjent 

regnskap og prosjektbudsjett er just
ert, vil de åpnes igjen. Vi vil 
informere om dette så snart vi får
beskjed om at prosjektene er 
gjenåpnet.

For å få best mulig oversikt over
hvor pengene trengs mest og for å
få til best mulig samarbeid mellom
de europaunioner som støtter
klubber som grenser til Ukraina, er
det etablert en "Task Force for
Women in War Zone". Gruppen
møtes en gang i uken og deler
informasjon og diskuterer strategi
for å hjelpe både på kort og lang
sikt. Med utgangspunkt i den
informasjon vi har i dag, er det ingen
av klubbene i Moldova som trenger
økonomisk bistand akkurat nå.
Unionsstyrets anbefaling er derfor at
klubber som ønsker å bidra videre
avventer til prosjektene i Project
matching åpner
igjen. Vi regner
med at det helt 
sikkert vil være
behov for støtte
fra Norge 
framover.

Du finner all
informasjon om
Project Matching
her: 
Soroptimist
Project 
Matching

Hvis du ønsker å
vite mer om
behov og situa
sjonen i Moldova
klubbene, kan
våre fadder
klubber bistå 

med informasjon. 

Her finner du en oversikt
med kontaktopplysninger:
• Sandefjord/Edinet: 

Barbara Andersen  
• Holmestrand/Causeni: 

Sonja Svanevik 
• Rygge og Follo/Nisporini: 

Ingjerd Ingeborgrud 
• Tønsberg/Chisinau: 

Liv Handeland 
• Larvik/Stefan Voda: 

Lill Bjørvik 

Takk for alt engasjement og ønske
om å bidra til et viktig arbeid for 
kvinner og barn på flukt! 

Hilsen Unionsstyret og 
Moldovakomitéen.

Prisvinnende produkter 
som majonesbaserte salater, dressinger og

grov postei, samt mange ulike typer 
spekemat og ferskt kjøttpålegg. 

Velger du våre produkter får du kortreist
mat av høy kvalitet, gode og

trygge matopplevelser produsert med kun
norske råvarer. 

Se etter oss i nærbutikken din. 

Oppfordring om hjelp 
fra Norgesunionen og Moldovakomitéen
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Her er våre 
tillitskvinner i styret
samlet på ett brett!

Øverst: president Hilde Eskedal,
visepresident Rigmor Haug, kasserer
Inger Hvarnes Odberg, sekretær
Linda Moe Jacobsen, styremedlem
Sissel Hobæk og Torunn Hammer
Haarberg. 

Disse loser oss gjennom 
soroptimiståret 2023 til 2024. 

Positive medlemmer sa ja til verv!

Vi gleder oss over jobben som er
gjort og skal gjøres og takker for at
vi har villige og interesserte 
medlemmer som gjerne tar et tak
for en god sak: soroptimismen!

Våre tillitskvinner
januar 2023/2024

UTNEVNTE VERV:

Sorord: Margaret Støle Karlsen, Torunn Hammer Haarberg, Lill Bjørvik og Rigmor Haug
VANNdring: Hilde Eskedal, Inger Hvarnes Odberg og Torunn Hammer Haarberg • Julemerker: Margaret Støle Karlsen 

• Miljønett: AnneBrit Hellerud • Soroptimistringer: AnneBrit Hellerud • Ferda: Tove Akre 
• Oransje dager: Una Thoresen Dimola og Bodil Landbø

PR/markedsansvarlig: Rigmor Haug • Nettansvarlig: Ellen Katrine Snedal og Rigmor Haug

PROGRAMANSVARLIG 
Sissel Hobæk (AP)
Assistent: 
Tove Akre (APA) og 
Pippi Müller(APA)

PROGRAMKOMITÉ, 
Trine Lise Fevik
Torunn Hammer Haarberg
Kristin Aall DonsWallebek
Pippi Müller

REKRUTTERING 
Brit Saglie Nilsen
Margaret Støle Karlsen
Tove Akre

VALGKOMITÉ
Pippi Müller
Britt Ohrem Brastein

REVISOR
Lill Bjørvik
Britt Ohrem Brastein

PRESIDENT : Hilde Eskedal

STYREMEDLEMMER: 
Rigmor Haug (visepresident)
Inger Hvarnes Odberg (kasserer)
Linda Moe Jacobsen (sekretær)
valgt på ekstraordinært årsmøte
Sissel Hobæk (styremedlem, PA)
Torunn H. Haarberg (styremed
lem, møtekomité.

REPRESENTANTER TIL UNIONEN, 
1. REPRESENTANT: 
Hilde Eskedal
2. REPRESENTANT: 
Rigmor Haug

SUPPLEANTER TIL UNIONEN, 
1. SUPPLEANT: 
Inger Hvarnes Odberg
2. SUPPLEANT 
Wendy Dantas/Linda Moe 
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Støtt våre annonsører 
- de støtter oss!

Tlf.: 33 18 10 21 • Torget 6, 3256 Larvik • www.felumb.no

GULLSMEDEN I LARVIK

Smykker og ur. Gavekort
Ole Lynggaard,Georg Jensen,Birdie, Huldresølv, Sif Jacobs,

Efva Atling, Breitling, Certina,Tissot, Victorinox

Dyktige medarbeidere hjelper deg å finne produktene du
ønsker når du skal velge make-up og hudpleieprodukter, 

gode råd får du med på kjøpet!

STAVERN
Åpent: 717 (914)

Terneveien 2, STAVERN
Tlf: 33 13 99 66 

Den lokale 
byggvarespesialisten

ALT DU TRENGER TIL HUS
OG HYTTE
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Hummerbakkveien 253 - 3294 Stavern

Programme Focus Reports

Larvik soroptimistklubb 1.oktober 2021 –

31. desember 2022

•Sorord Magazine (des. 2021)      
•Art Lottery 
•Violence against Women, UN Day 
•SI 100 years – Open Day
•A gift to our city  a Maple
•Women’s Day, 8th of March
•Help to Ukranian refugees 
•Go for Water
•Launching appeal via concert
•Clothes for Ukranian refugees
•Buscards, telephonecards for 

refugees
•Focus on volunteering 
•Concert in Larvik church
•Work to raise money
•Help to refugees in Moldova
•Sorord Magazine (2 ex)
•School meals in Belt, Moldova
•Students in Rwanda
•Water for good use, Rubavu, Rwanda
•School meals and Christmas in Belt, Moldova
•Orange Days at Larvik Library
•Theatre about trafficking, orange days
•Pole Hunting, Orange days

PA  Sissel
Hobæk har
sendt inn
rekordmange
rapporter som
viser stor akt
ivitet i Larvik
klubben!

23 rapporter
 vi har grunn

til å være
stolte av
dette!
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I år igjen fikk vi gleden av å betjene
pølseboden på Ferda Tønsberg.
Vårens store begivenhet på Ferda
skulle gjennomføres, å få delta i
denne dugnaden er en ære og glede
for oss. Jeg som er ny soroptimist
skulle på min første dugnad sammen
med drevne medsøstre fra klubben
vår. Litt erfaring har jeg ettersom jeg
i flere år har vært på den andre
siden av disken og spist meg mett på
pølser levert av blide og hyggelige
kvinner som jeg alltid har trodd var
ansatte på huset.

Pølseboden har vært treffstedet for
de som har kjørt bobil i flere år, her
møtes igjen venner fra hele syd
Norge. 
Også nye potensielle kunder har sitt
første møte med dette livet ved
pølseboden. At vi tilhører salgsteam
et som gjør kundene fornøyd er en
selvfølge, ja vi er ofte de første
kundene treffer når de kommer inn
døra. 

Det var besøksrekord under vårens
Ferdadager og lørdagen ble en fest
dag for vår oppdragsgiver. Pølsekø
så langt øye kunne se, resultatet ble
salgs og besøksrekord.

Pølser er viktig for i statistikken til
Ferda regner de antall pølser mot
antall kontrakter. Det bekrefter jo
vår rolle, og da er det jo ekstra gøy å
få resultatet. 

Det ble utdelt over 3000 pølser på
våre vakter under Ferda dagene i
april. 192 pølser pr. kontrakt var en
rekord som ikke har vært på flere år,
og med tanke på at noen kom både
3  5 og 7 ganger for å få seg ei pølse
så er resultatet fantastisk. 

Da takker vi for oss, takker Ferda
og håper at vi sees igjen ved neste
økt.

Bodil Landbø

LIVET I PØLSEBODEN

Daglig leder Inge Rønning lar seg friste av ei pølse i hektiske Ferda‐dager, her servert av Skjoldvor Lie Haukaas med Bodil Landbø
i midten.

Et betegnende bilde etter Ferda‐dagene:
Tomt for pølser og mineralvann!
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GRETHE MARY SØRENSEN
Unionspresident i SI Norway

Med stor ydmykhet og respekt 
gikk jeg høsten 2021 inn i vervet som
unionspresident, etter to år som
«lærling» i rollen som 1. visepresi
dent. Det skulle vise seg at det var
mange oppgaver som skulle løses i
vår periode som krevde stort enga
sjement, masse energi og pågangs
mot. 

Jeg fikk gleden av å jobbe sammen
med et flott styre, satt sammen av
dyktige soroptimister som utfylte
hverandre. Vi var motiverte til å vid
ereføre organisasjonens oppgaver og
dannet et godt team hvor alle ønsket
å engasjere seg i vårt felles oppdrag
– «å gjøre det beste for kvinner».

Det var tydelige forventninger til at
organisasjonen vår måtte videreut
vikles i takt med samfunnsutvikling
en. Vi gikk til oppgaven med ambi
sjon om å «forenkle og fornye organ
isasjonen, for fremtiden (FFF)».

I vårt første soroptimistår – på 15
måneder – var oversettelse og inn
føring av ny unionslov en stor opp
gave.  Ny klubblov har bidratt til for
nying og målet var at den skal være
enklere å forholde seg til, for oss
alle. Det var knyttet stor spenning til
lovarbeidet og med god hjelp av
kompetente soroptimister kom vi
godt i mål! 

Strategiplan, kommunikasjonsplan,
handlingsplaner, retningslinjer – kan

ikke disse forenkles? Det er spørsmål
vi har stilt oss og som etter hvert kan
bli realisert?  På spørsmål om for
enkling er det enkelt å svare at «det
må vi gjøre»  fordi det har vært
gjort slik før, men det bidrar ikke til
utvikling.  Vi ville involvere med
lemmene i å legge grunnlaget for
den beste fremtiden.  

Vi lyttet til unionens tillitskvinner,
klubber og medlemmer og fikk
mange gode innspill, som igjen
skapte nye oppgaver. Vi har erfart at
endringsprosesser krever ekstra inn
sats.  Jeg håper at vårt styre har

bidratt til å sette fokus på å forenkle
og fornye. Vi må tilpasse oss dagens
samfunn og ta i bruk digitale møter
der det er tjenlig. Samtidig må vi ta
vare på og utvikle det sosiale felles
skapet som vi alle trenger for å gjøre
en best mulig innsats for de som
trenger oss mest.  Det er i klubbene
det virkelige soroptimistarbeidet
gjøres. Vi som styre skal lytte, hjelpe
og tjene, for å bidra og støtte opp
om vår visjon om å være en «global
stemme for kvinner».  Medlemmer
som trives bidrar til å gjøre oss syn
lige gjennom godt prosjektarbeid,
sitt engasjement og påvirkning, som
igjen tiltrekker oss nye medlemmer.

Med så vidt mange omfattende og
nødvendige prosesser parallelt, er
det begrenset hva vi selv kunne initi
ere av nye utviklings og unionspro
sjekter, selv om vi så gjerne ville. Vi
har erfart at det faktisk er ressur
skrevende nok, bare å administrere
og drifte organisasjonen, i alle fall
om vi alle hadde vært yrkesaktive.
Det er et tankekors.

Jeg velger å tenke aller mest på de
gode soroptimistdagene, sammen
med gode soroptimistvenner som
har betydd så mye for meg. Vårt mål
om god kommunikasjon mellom uni
onsstyret og tillitskvinner, klubber og
medlemmer har stått høyt på min
agenda. I dette arbeidet har det vært
en stor glede å være en tilgjengelig
unionspresident. Det er alltid hygge

Grethe Mary Sørensen
UNIONSPRESIDENT

Gjesteskribenten
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lig når noen tar kontakt, om det
også bare er for å slå av en prat.  Jeg
har vært privilegert som har hatt så
mange gode samtaler, fått besøkt
klubber, deltatt på distriktsmøter og
jubileumsmarkeringer. Jeg har alltid
blitt tatt godt imot og det vil jeg
takke for.  Det har gitt stor motiva
sjon til ekstra innsats for å nå mål
ene. 

Det er mye å forholde seg til for 
nye tillitskvinner som går inn i sine
verv. Det har vært viktig for meg å
lytte og hjelpe til med det jeg kan
bidra med. God kommunikasjon og
forståelse for det mangfold som
medlemmer og klubber står i av pro
sjekter og oppgaver, har lært meg at
det er alltid er godt å ha noen å dele
med – både utfordringer og gleder!  
«Kreftene skal gå til prosjekter og
arbeidet vi gjør for kvinner og barn,
ikke til så omfattende administra
sjon» har jeg blitt sitert på. 
Det er fortsatt ett av mine høyeste
ønsker, at vi kan redusere ressurs
bruken som i dag kreves til admin
istrative oppgaver på alle nivå i
organisasjonen. Dette blir ekstra
viktig hvis vi skal lykkes i å få med
lemmer til å ta på seg tillitsverv og
kunne si at de gjennom vervet, vil
være med å utvikle organisasjonen
vår videre. Vi trenger nye tanker og
nye måter å forme organisasjonen
på, men samtidig huske at vi også
«må ta historien vår med oss inn i
fremtiden».
Jeg har møtt mange soroptimister
som gjennom en årrekke har stått
opp for kvinner og fått høre om
gode prosjekter som er gjort og fort
satt gjøres, for å gjøre livet bedre for
kvinner og barn verden over.   
Nye vennskapsbånd er knyttet på
tvers av landegrenser, også gjennom
deltakelse i flere internasjonale
møter. Jeg vil trekke fram det lære
rike og givende arbeidet som knytter
seg til Soroptimist Nordic Leadership
Academy (SNLA).  Et samarbeidspro

sjekt mellom nordiske soroptimister
som jeg har vært en del av siden
høsten 2019. 

Vi ønsker alle våre nye medlemmer
hjertelig velkommen!  Det er en stor
glede å høre og lese om klubber som
vokser og med det kunne synliggjøre
at det er stor aktivitet for å få med
flere inn i vårt store internasjonale
kvinnefellesskap. 

Vi har mistet klubber og medlem
mer, selv om vi kjemper imot. Vi har
heldigvis også eksempel på at sam
menslåing av klubber har vært vel
lykket. Da beholder vi våre gode
soroptimister, og det er det viktig
ste!

Vi er inne i en veldig spennende tid
med oppstart i arbeidet med en
norsk eklubb.   
Det er opprettet et interimstyre på
tre som jobber aktivt.  SI Sandefjord
har tatt på seg oppgaven som fadd
erklubb.  Det er flott! 
Hittil er det 8 engasjerte kvinner
som er med.  Vi trenger flere!  
Utfordringen går nå til alle med
lemmer om å finne flere som vil
være med å forme den nye eklubb
en! Tenk om vi kunne få oppleve å
chartre en ny klubb i Norge. 
Kom med forslag! som sendes til 
ekstensjon@soroptimistnorway.no

Det brøt ut krig i Europa i februar i
2021, i ett av våre nære naboland,
Ukraina. Tradisjonen tro, engasjerte
vi oss på alle nivå i organisasjonen,
der vi kunne gjøre en forskjell. 
Jeg vil takke og gi honnør til alle som
har bidratt og fortsatt bidrar, både
til det store arbeidet som gjøres for
å hjelpe våre soroptimister i
Moldova i deres omfattende hjelpe
arbeid, både gjennom våre fadder
klubber og andre medlemmer, og
den store innsatsen som daglig gjør
es med å bistå flyktninger som er
kommet til Norge.  

Samtidig som soroptimistarbeidet
virkelig har beriket livet, skal jeg ikke
legge skjul på vervet tar mye av min
tid. Jeg ønsker å være sammen med
familie og venner og strekker meg
langt for at mine nærmeste, og sær‐
lig barnebarna, Julie Sofie og Sanna
skal få stor oppmerksomhet. Jeg
følger med på aktivitetene deres og
er glad for at de også er inter‐
esserte i å høre om hva vi soroptim‐
ister gjør, kan og vil! 

Når dette leses er forberedelser til
vårt Representantskapsmøte og
Landsmøte på Ringerike godt i gang.
Landsmøteplan og saker til
Representantskapsmøtet er
publisert og vi ser frem til å møte
mange flotte soroptimister på
Ringerike i september.  Jeg gleder
meg til å hilse dere velkommen! 
.. og før den tid: Nyt sommeren
sammen med dem du er glad i!  

Grethe Mary Sørensen,     
UNIONSPRESIDENT
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Back then when I was in Rwanda
there were different stories people
shared about Europe and I was
interested to know more about
European culture and everything and
that was among the main reasons
that pushed me to come here as I
wanted to experience something dif‐
ferent in life. I knew some things
about Europe before I came but as I
am here now I can say what I saw
with my own eyes.  

The best thing i liked about Europe
is the weather, compared to my
home country where you cannot dif‐
ferentiate if it is summer, winter or
spring, here the weather is classified
into different categories and i do
love spring and a very good fan of
summer time, during summer the
country is loaded with tourists as
Portugal is among countries that
receive a high number of tourists in
Europe and I do like that kind of
environment because you feel like
you are living in three countries
while standing in only one country. 

I hate winter because in all my life
I have never been cold to this point,
so being familiar with winter is

something
that will
take time as
it is always
dark, cold
and depres‐
sive as you
cannot go
outside as
you wish. 

People in Portugal are lovely, friend‐
ly and welcoming, the only thing that
becomes difficult is the language as
the Portuguese language is not easy
as we thought it is but with time you
can get used to it. Europe is not only
about native people because you can
meet different people from different
countries and the good thing about
that is the way of learning different
cultures and making friends from all
around the world and can motivate
you to visit different regions. com‐
paring life in Europe and the one in
my home country... food, beverages
and transport are among the
cheapest things I have ever seen in
my life and i was not expecting to
see it as it is.  Only the housing rent
is a little bit high. Compared to my
home country, Europe provides dif‐

ferent jobs that help you survive
with housing rent, monthly bills and
also add something to the tuition
fees when you are studying. 

The one and only thing that Europe
did to attract people is the Schengen
visa that helps to travel among all
European countries. This is on my list
and I am planning to explore differ‐
ent cultures in Europe as the tickets
and booking hotels or some rooms
are not that much expensive when
you have planned it. 

My life in Europe is splendid for now
as I experience something new eve‐
ryday and it somehow helps me see
the reality of the world.

Yzalline Uwitonze

SOROPTIMIST INTERNATIONAL 19212021

Dere som har vært medlemmer i Larvik
Soroptimistklubb en stund, har nok fått med dere
at vår første høyskolestudent heter Yzalline
Uwitonze og ble uteksaminert som bygningsin
geniør. Ved hjelp av Liv Høibø og Kirsti A. Renauds
minnefond og klubbstøtte har hun og ytterligere
fem studenter fått høyskoleutdanning. AnneBrit
Hellerud har vært vår kontakt overfor studentene.
Yzalline er den av våre studenter som har holdt
mest kontakt med oss, nå er hun i Portugal og
herfra har vi fått et “reisebrev” fra henne. Vi
beholder den engelske utgaven, språket er greit å
følge, så her er hennes egne ord:

Får vi 
besøk av
Yzalline i
sommer?
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En helg  i april var sju distriktskon
takter og to fra ekstensjonskomitéen
samlet på Farsund Resort. Et utrolig
flott sted hvor vi hadde møter og
laget maten selv. På den måten fikk
en tett dialog og fint sosialt samvær.

Medlemstallet er stadig synkende i
organisasjonen. Utfordringen er at vi
mister flere medlemmer enn vi får
inn. Selv om vi til nå i år har vi fått 49
nye medlemmer, har avgangen vært

noe større. Det er fint med gode
idéer, men vi må være åpne for å
gjøre ting på nye måter. Hvis vi gjør
de samme ting på samme måte som
vi alltid har gjort, så kan vi ikke sam
tidig forvente nye resultater.

Unionsstyret jobber nå med stra
tegiplan for 20242028 FFF – fornye
og forenkle for fremtiden. I denne
planen ligger et forslag om å slå
sammen distrikter fra 12 til 6 distrikt.

Vi hadde en drøfting rundt dette og
ser med bekymring på forslag i en tid
hvor vi har synkende medlemstall.

Ekstensjonskomitéen og distriktsko
taktene har nøkkelrolle i rekrutter
ingsarbeidet og retensjonarbeid ,
arbeid for å  beholde medlemmer.
Vi hadde en gjennomgang og opp
gradering av handlingsplanen for
rekruttering Den er et godt redskap
for klubbene i rekrutteringsarbeidet.
Innføring av soroptimistiske kvarter er
viktig innslag for å øke kunnskapen
om organisasjonen.

Utfordring for de fleste klubbene
er å kunne være synlige i media. Vi
fikk noen gode tips fra distriktskon
takt Ellen Wiik, som har jobbet i
reklamebransje.
Det er viktig:
• Planlegge i god tid i forveien. 
• Ha et godt gjennomarbeidet 

faktaark og pressemelding 
• Møte opp fysisk for å levere 

faktaark og pressemelding. 

Dette var nok en gang en inspirer
ende samling. Vi dro hjem med flere
goder idéer og håp om å kunne skape
et enda større engasjement i klubb
ene. 
En stor takk til ekstensjoskomitéen
ved Hanna Jaatun Hegre og Lise
Walberg som hadde forberedt saml
ingen.

Torunn 
H. Haarberg
DISTRIKTKONTAKT
DK Syd2

Møte med distriktskontaktene 
og Unionens ekstensjonskomité

Vår egen distriktkontakt står som nr. fire fra høyre, Torunn Hammer Haarberg

SOROPTIMIST INTERNATIONAL 19212021
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I mars 2023 tok FLYT badstuforening
kontakt med Larvik servicetorg og
dermed også med Hanne Jensen
Moth, overordnet frivilligkoordinator
i Larvik Kommune. 

Målet med dette tiltaket er å bidra
til at ukrainske flyktninger får inn
blikk i og kunnskaper om bade og
vannaktiviteter i en kystnær by som
Larvik. Herunder ligger et mål om å
lære trygghetsfremmende regler for
å kunne delta i vannaktiviteter.
Tiltaket vil også ha fokus på hvor
man trygt kan gå ut i vannet, observ
ere hvor man kan eller ikke kan
hoppe eller stupe, og at man skal
informere seg om farlige strømnings
forhold ved andre innbydende bade
steder. (f.eks. områder som ikke skal
benyttes til bading).

Gjennom å få benytte FLYT badstu
anlegg i Stavern kan vi starte tidlig
med trygghetsskapende tiltak. FLYT
stilte sitt badstuanlegg gratis til råd

ighet først som en utprøving på en
mandag i april (24.4.23), og mulig
ens ved flere datoer når vi ser
hvordan dette faller i smak og for
hvem.

Representanter fra FLYT og fra 
Larvik Soroptimistklubb var tilstede
mandag 24.4.23. Det var på denne
dagen kaldt og det striregnet, men
mange påmeldte møtte opp i det
dårlige været. I ettertid har flere
spurt når de kan benytte badstuan
legget flere ganger. Været innbød
ikke til bading denne uværsdagen,
men både barna og de voksne som
var tilstede (i alt 15 personer)
prøvde såvidt å gå ut i det 6 grader
kalde vannet.

Invitasjonen ble lagt ut på to ukrain
ske Facebooksider og på vår egen,
åpne Facebookside.
Invitasjonen var oversatt til ukrainsk.

Larvik Soptimistklubb har derfor

søkt om kommunale IMDImidler,
for dette er et tiltak som vil kunne
bidra til trygghet og glede for mange
flyktninger.

Pippi Müller

FLYT med Larvik Soroptimistklubb
Trygge bademuligheter for ukrainske flyktninger:

Jeg hørte om soroptimistene
gjennom et medlem Torild Gusland. 
Hun hadde mye fint å fortelle om organisasjonen. Bl.a.
kunne hun fortelle at soroptimistene støtter kvinner og
barn verden over. 

På grunn av klubbens samarbeid over hele verden, 
er det ingen administrasjonskostnader forbundet med
økonomiske bidrag til diverse prosjekter. 
For meg er det viktig. 

Det å løfte de svakeste betyr en stor forskjell 
der mulighetene er små. Vårt bidrag hjelper kvinner og
barn til utdanning, bedre helse og å få til endringer. 

Derfor ble jeg soroptimist.   Hilde Larsen

Hvorfor soroptimist?



OKI- oss kvinner imellom, 
et prosjekt i regi av Skien- Porsgrunn
soroptimistgruppe. 

Skien – Porsgrunn soroptimistklubb
har snart 75 år jubileum, så vi er en
gammel klubb. Medlemstallet i
klubben har vært varierende og var
en periode så lavt at det ble snakket
om at den kanskje ikke hadde livets
rett. Men vi “sto han av”, som det
heter og etter hvert som med
lemstallet økte, så kom også gnisten
tilbake til klubben og også ideen om
å starte et lokalt prosjekt for å bedre
innvadrerkvinners norskkunnskap.

Tanken var at vi som gruppe med
kunnskap og erfaring fra yrkeslivet,
kunne bidra til en bedre integrering.
Vi ønsket å få tak i de kvinnene, som
akkurat har kommet til landet og de
kvinnene som har bodd i kommunen
og som ikke har rett på norskunder
visning eller av ulike årsaker, ikke har
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SkienPorsgrunn Soroptimistklubb
ble stiftet 8.oktober 1948 av presi
denten i den europeiske føderasjon
Mary Barrat Due, som den 5. av 
norske klubber. Klubben ble chartret
som Skien Soroptimistklubb, og
Porsgrunn kom med i navnet først i
1956, da hadde klubben fått like
mange medlemmer fra Porsgrunn
som fra Skien.

I dag er hovedtyngden av med
lemmene fra Skien, kun noen få fra
nabobyen. De siste årene har med
lemstallet ligget stabilt på rundt 25.

Møtene våre har vi på Menstad
Bydelshus som ligger midt mellom
Skien og Porsgrunn. Vi møtes den 3.
tirsdagen i måneden. Vi inviterer
foredragsholdere fra nærmiljøet
vårt. Vi har lystenning og appell, dikt
og 5minutt ved medlemmene, samt
diverse info ved presidenten og
andre. Samt vinlotteri. Nye med
lemmer holder yrkesforedrag.

Sist høst markerte vi Oransje Dager
på Skien Bibliotek. Det var første

gang vi har hatt opplegg rundt dette,
og standen vår ble godt besøkt. Vi
fikk omtale i avisene, både papiravis
og nettavis. Ordfører i Skien hadde
kjøpt 25 oransje skjerf fra Kirkens
Bymisjon som hun delte ut i møte
som Formannskapet hadde i
begynnelsen av desember, der vi
også fikk omtale. Vi synes det var en
fin kobling.

Hver vinterferie og høstferie 
arrangerer Menstad Bydelshus gratis
utekino for små og store innbyggere.
Det foregår i skogen ved
Bydelshuset, et populært innslag
etter mørkets frembrudd. 67 av
medlemmene våre stiller opp og
hjelper til med parkering, ønske vel
kommen med bålpanne og har
kiosksalget. En morsom og givende
dugnad.

Jane Knagenhjelm
president

KLUBBSTAFETTEN

Her et bilde av Skien‐Porsgrunn‐sorop‐
timister som stilte opp på kino‐dugnad.

SOROPTIMIST INTERNATIONAL 19212021

Skien-Porsgrunn Soroptimistklubb
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fått anledning til å ta imot språk
undervisning. 

Kommunen har et godt undervis
ningstilbud til de som har måttet
flykte fra land som er i krig eller av
andre årsaker. Det vi så var at mange
kvinner hadde dårlig norskkunnskap
eller behersket ikke norsk språk, var
dårlig samfunnsorientert eller dårlig
integrert i samfunnet generelt. Dette
til tross for at de hadde bodd i vår
kommune i mange år. Vi oppdaget at
det er mange årsaker til dette, men
den viktigste årsaken er nok at de
ofte har vært hjemme pga. barn og
har fått lite mulighet til å bli inklud
ert i det norske samfunnet, fordi det
tradisjonelt har vært deres oppgave
å ta vare på barn, hus og hjem.

Vi ønsket å bli kjent med disse
kvinnene og hadde en del tanker om
at det kanskje kunne være lettere å
nå dem, hvis det kom fram at det
kun var kvinner på møtene. Dette
ville kanskje gjøre det lettere for
kvinnene å få lov til å gå ut av
hjemmet og dermed også lettere å
få til en dialog og forståelse av nor
ske kvinner og samfunnet de var
tvunget til å bo i.
Høsten 2012, startet vi den første
gruppa i samarbeid med NAV og
Skien kommune. Planen var å treffes
hver 14. dag, på fast tid og sted.
Møtene skulle ikke vare lengre enn 2
timer. Dette har gitt forutsigbarhet i
tillegg til at vi har fått mulighet til
gratis lokale via et av byens bydel
hus, som ligger sentralt og lett å
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komme til. Alle kvinnene får via en
sms en påminnelse om møtet i god
tid.  De første møtene var preget av
undervisning, noe vi etter hvert gikk
bort i fra. I dag har vi kun samtale
grupper og temaene er ofte om hva
skjer i verden eller det de selv ønsk
er å vite mer om fra prevensjon,
barnevern, politikk osv. 

På møtet serverer vi kun te og kaffe
og litt twist. Av og til hjemmebakst,
som blir godt mottatt. Antall kvinner
som deltar varierer veldig, fra to til
ti. Fra vår gruppe kommer det nå 34
faste soroptimister, som gir forutsig
barhet og trygghet i gruppa.

Høsten 2022 startet vi ny kvinne
gruppe i en annen bydel, med faste
soroptimister som møteledere. Det
vi ser er at det tar tid å skape rela
sjoner, noe som variasjonen av opp
møte viser.

Erfaring:
Det er vanskelig å få en oversikt over
hvor mange som kommer hver gang.
Noe som gjør at de som er en del av
prosjektet, må møte hver gang
(kjedelig med 2 innvandrerkvinner
og fire soroptimister). 

I den ene kvinnegruppa, sliter de
med å få kvinner til å komme uten
barn, noe vi ikke ønsker er tilstede.
Vi ønsker at kvinnene skal føle at det
er trygt å snakke sammen med oss
og ikke oppleve at det de sier komm
er videre til andre eller til andre med
nære relasjoner pga en ubetenksom

uttalelse fra et barn. 

Vi har erfart at kvinner ofte sliter
med å komme seg ut av huset på
kvelden og prosjektgruppa vurderer
derfor om vi skal prøve å få til møter
på dagtid, for å se om vi da kan
treffe målgruppa vår. Uansett har vi
erfart at disse treffene er like berik
ende for oss som for dem. 

På vegne av OKI
gruppene

Rita Strandskog

Bruktkjolesalg –  ganger tre 
Vi startet i fjor med innsamling av
brukte kjoler. Vi fikk god respons fra
medlemmene og etter hvert
strømmet det inn med fine kjoler,
topper, vesker, skjerf og smykker,
helt til vi måtte si stopp.

Follo soroptimistklubb ga oss gode
råd og tips om kjolesalg og vi hadde
vårt første salg en dag i september
2022 i Arkaden Skien, i gratis lokale.
Det ga gode penger som vi kunne gi
bl annet til prosjekter i Moldova.
Men vi hadde mye fint salgbart
igjen, så vi ville prøve oss på nystart
ede Loppo i Skien. Det er stort lokale
med mange ”båser” til leie for brukt
salg. En grei erfaring for oss, men
det ga ikke så mye i netto fordi  vi
måtte betale leie for standen.

Tredje gangen vi hadde kjolesalg 
var i Arkaden igjen i to dager i april i
år. Det falt på vårens aller første
strålende varme ”sommerdager” og
det gjorde at det nok kunne har vært
flere folk på shopping i byen. For å
nyte litt av det fine været tok vi med
oss et stativ kjoler ut og koste oss i
sola på torget. Ikke at det ble så mye
salg derifra, men derimot fikk vi
kaffe og vafler fra politikere som
hadde stand.
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Takk til alle og enhver som har vært
med og jobbet med kjolesalget. Om
ikke det har gitt de svimlende inn
tektene, så har det vært en veldig
hyggelig opplevelse å jobbe sam
men. Blir kjent på en litt annen måte
enn på møtene.

På vegne av
«Dugnadsgruppa»

Unni Lunde Holla

Norgesunionens Moldovaprosjekt

Fra starten av overtakelse av
Norgesunionens Moldovaprosjektet i
2018 har det vært med en fra Larvik
klubben, Tove Akre og to fra klubben
vår, Tove Glittenberg og Berit Vale.
Senere har det kommet med en til
fra vår klubb, Irene Sunde.

Medlemmene av komitéen har 
deltatt på møter med unionen 
(UUmøter) og der har de fått mye
informasjon som de har kunnet vid
ereformidle til klubben. 

Engasjementet fra komitémedlemm
ene har vært stort og de har på nest
en hvert møte fortalt og oppdatert
om prosjektet. Dette har skapt enga
sjement videre inn i klubben og gitt
en ny giv for å være mer aktive. 
Vi har også i denne perioden fått
flere nye medlemmer som vi tenker
kan skyldes den økte aktiviteten i
klubben vår.

Moldovakomitéen: Tove Akre (Larvik),
Berit Vale ‐ leder (Skien‐Porsgrunn) og
Tove Glittenberg (Skien‐Porsgrunn). I
tillegg er Irene Sunde (Skien‐Porsgrunn)
med i komitéen.

Her er et bilde fra kjolesalgsprosjektet!

OBS!

Vi i SKIEN/
PORSGRUNN utfordrer

RØROS
SOROPTIMISTKLUBB 
til å ta stafettpinnen

og skrive i neste
nummer av Sorord!

Klikk deg inn på www.soroptimistnorway.no og få mer informasjon om organisasjonen vår!

innbrakte kr 21.293, (15 mnd.) Det
er gledelig for våre prosjekter og for
Utdanningsfondet som vi støtter.
Pengene kommer til god nytte og vi
får bare krysse fingre for at vi får

solgt flere når julehøytiden nærmer
seg. 
Men først skal vi nyte sommerdag
ene som ligger foran oss!
God sommer til dere alle .....

Pakkelappene 
våre 
solgte godt i period
en 1.10.2021
31.12.2022. Salget
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Distriktsmøtet i Sandefjord
ble en ubetinget suksess! Vi kom fra
hele SYD2distriktet: Holmestrand,
Tønsberg, Sandefjord, Larvik og
SkienPorsgrunn! 
Det er alltid nyttig å samles for
input, nye impulser og vennskap. 

Vi var invitert til Fjordfolk bar by
Miramar i Sandefjord, og 76 sorop
timister fant veien dit denne kveld
en. President Kate Halvorsen ønsket
oss velkommen og Larvikpresident
Hilde Eskedal hadde lest appellen
vår. Etterpå ble det duket for rause
smaksprøver av et vell av ostetyper
og spesialpølser. 

Vi kunne kjøpe drikke i baren 
og stemningen steg rundt bordene.
Hyggelige samtaler, både om organ
isasjonen vår, ost og pølser, tips og
idéer gjorde kvelden både smakfull
og interessant.

Larvikklubben hadde tatt med seg
egenproduserte sitteunderlag og
selvsagt lilla sløyfer og lys.
Sitteunderlagene gikk som varmt
hvetebrød, det samme kan ikke sies
om våre sløyfer, lys og magebelter til
lysene. “Vi ha så mange sløyfer fra
før,” var omkvedet. Men vi solgte 21

sitteunderlag, så stor takk for det!

Foredrag hører med på et slikt
møte. Matnyttig, det også. Tine
Kruse fra Matsentralen i Vestfold og
Telemark, med anlegg i Larvik, holdt
et betimelig innlegg om matsvinn og
bærekraft. I Norge kastes det mer
enn 450.000 tonn mat og hver av oss
kaster 85 kg, rett i søpla! Her er det
forbedringspotensiale, for å si det
mildt!

Distriktskontakt Torunn Hammer
Haarberg holdt et meget godt inn
legg med fokus på viktigheten av å
fokusere på rekruttering. 

Distriktsmøtet i Sandefjord ‘23

President i Sandefjord‐klubben, 
Kate Halvorsen, tente lysene.

Britt Ohrem Brastein og Hilde Eskedal
solgte sitteunderlag!

Distriktskontakt Torunn Hammer
Haarberg fra Larvik.



SOROPTIMIST INTERNATIONAL 19212021 Nr. 55  JUNI 2023

42

www.fokuskvinner.no

Medlemstallet i klubbene går ned,
og tre klubber er dessverre historie:
Drammen, Molde og Harstad. Trist
at ingen av disse så seg muligheter
til å fortsette. Det kommer heldigvis
nye soroptimister til klubbene, men
ikke så mange som vi trenger. Derfor
er det viktig at klubbene jobber
hardt med å verve nye medlemmer!

Alle klubbene fikk god tid til å
informere om arbeidet som foregår i
Distrikt Syd2. Og det er mye som
skjer og mange prosjekter som det
jobbes med. Visepesident Rigmor Haug (bildet

til venstre) informerte fra Larvik
klubbens aktiviteter og samlet sett
gjør vi mye for å bedre livet til
kvinner og jenter verden over. Vi
gjør en forskjell og er virkelig en
stemme for kvinner. 

Til avslutning ble vi servert
påkledde pølser og en nydelig
panacottdessert avrundet det hele.
Festkomitéen i Sandefjordklubben
har all ære av et vellykket distrikts
møte! Vi takker for invitasjonen! 
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Mat-egleden Pinnebrød
 ut på tur,
aldri sur!

17.april fikk jeg en morsom 
forespørsel. Jeg mottok en mail fra
Lill, som sikkert har gått rundt og
tenkt at jeg sikkert kunne bidra med
en super oppskrift på turmat. 

Jeg lo godt, og det gjorde mine kol
legaer også! For er det ei som er 
dårlig på turmat, så er det nok meg. 
Når jeg skal på tur, så er jeg nok mer
opptatt av turen enn maten. 

Ingenting er bedre enn en rast 
hvor medbrakt knekkebrød og kaviar
kan nytes i flott natur, syns nå jeg. 
Skal man slå litt på stortromma kan
det også være med tubeost og/eller
spekeskinke i sekken.

Når jeg går på tur i nærområdet,
kan jeg til og med koste på meg et
skolebrød fra butikken på Steinsholt.

Må vel uansett komme med et godt
turmattips, til dere som er flinkere
enn meg;

PINNEBRØD MED

CHORIZOPØLSE

Pinnebrød kan lages i mange 
varianter og kan stekes både på 
grillen eller over bålet. 
Her er en gourmetvariant med
chorizopølse og basilikum.

2 porsjoner

• 100 g chorizopølse
• 0,25 potte frisk basilikum
• 250 g hvetemel
• 1 ts bakepulver
• 2,5 ss sukker
• 0,5 ts salt
• 0,5 dl olje
• 1 dl lunket vann

SLIK GJØR DU
1. Bland det tørre. Spe med vann og
olje til du får en smidig deig. Finhakk
chorizo og basilikum og elt det godt
inn i deigen. Del deigen i fire klump
er. Tvinn dem rundt en pinne.

2. Stek brødet på grill eller bål til det
er gjennomstekt og slipper pinnen.

Pinnebrød er en slager når man er
på tur med barnehagebarn og skole
barn, men nå er det ikke lov å tenne
bål .....
 SÅ DA ER DET JO ENKLEST Å TA
MED KNEKKEBRØD OG KAVIAR om
du skal på stolpejakt, tur ved sjøen
eller på fjellet.

God tur, og ta med noe godt i sekk
en😉😉😉😉

Inger Solum Styrvold

Bildet er tatt på veien opp til
Fanaråken, med Store Skagastølstind i
bakgrunnen. Turen er viktigere enn
maten for både mor og datter😂😂😂😂😂😂😂😂😂😂😂😂😂😂
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1997

2000

Larvik
Soroptimistklubb
har hatt ansvaret
for Norsk Soroptima
to ganger, første
gang var i 19971999
og til venstre har
Sorord kommet med
nyheten: Soroptima
er Larvik‐klubbens
ansvar!
Bak f.v.: Kirsti A.
Renaud, redaktør
Grete Liverdød, Lill
Bjørvik og Sissel
Hobæk. Foran f.v:
Erna Marvell
Svensen og Margaret
Støle Karlsen

Nederst: Et glimt fra år 2000 da Lill Bjørvik og Margaret
Støle Karlsen fra Larvikklubben sørget for de første 
nettsidene til Norgesunionen!

I 2000 holdt klubben PCkveld der medlem
mer ble introdusert til internettet og epost!
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For den som ønsker seg lettlest
litteratur i solveggen, foran peis
en, eller rett og slett bare for å
koble ut noen minutter, er Jojo
Moyes med Jenta som ble igjen
et godt valg. 

Denne boka er en av Jojo Moyes
beste, den berører deg fra første
til siste side, og du blir «hekta»
med det samme du begynner å
lese. 

Hva skjedde?
Allerede før hun har fylt 30 år har

Liv Halston opplevd å
finne sitt livs kjærlighet,
for så brått å miste han.
Det eneste hun sitter
igjen med, er minnene,
en 
stadig voksende bunke
med regninger, og sin
aller kjæreste eiendel, et
vakkert, gammelt 
portrett av franske
Sophie, kalt jenta som
ble igjen. 

Det er før politimannen Paul ramler inn i livet hennes, og Liv
igjen øyner håp om en positiv
framtid. Men da alt hun holder
fast ved plutselig står i fare for å
bli tatt fra henne , må hun
kjempe sitt livs kamp for det hun
har kjært. Gjennom maleriet
«Jenta som ble igjen» blir to unge
kvinner, skilt av et århundre,
forent i sin indre styrke og tro på
kjærligheten.

Brit Saglie Nilsen

«Jenta som ble igjen»
Av Jojo Moyes
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Støtt våre annonsører 
- de støtter oss!

innovativ mote 
til alle anledninger 

Kongegata 22, 3256 Larvik
Telefonnummer: 33131620

MOTEHUSET
Karma Larvik

Ferien som garantert 
kan gjennomføres!

Se vårt utvalg på Sem ved TønsbergSikre deg 
bobil nå!

FRITZØE BRYGGE 1 • LARVIK
33188218 • kiwi.fritzoe.brygge@kiwi.no

BANNER TIL
KLUBBEN?

kontakt oss på margaretlarvik@outlook.com

- god, visuel markering av klubben. 

Rimelig og rask levering.
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Støtt våre annonsører 
- de støtter oss!

- veletablert transport- og 
spedisjonsfirma ved containerhavna i Larvik

med avdeling på Stensarmen i Tønsberg.

Veitransport • Container • Sjøfrakt • Flyfrakt • Lager • Fortolling

+47 33 14 00 60

ALT UNDER SAMME TAK
Vår store fordel er at vi har alt samlet under samme tak og det er aldri langt  
mellom de ulike fagpersoners spiss kompetanse. Det å utveksle ideer og tanker 
tverrfaglig spirer ofte til nye ideer og løsninger som kommer våre kunder til gode.

TRYKK  /  EMBALLASJE  /  DESIGN  /  SKILT & DEKOR  
PROFIL- OG REKLAMEARTIKLER  /  LOGISTIKK

33 48 59 00 
salg@bk.no

Unn deg en elektriker!

33 13 38 88

Stavern.sport@sport1.no

STAVERN SPORT 
DRONNINGENSGATE 2

Mobile Larvik AS
Løkka 21 – 25, 3271 Larvik
Telefon: 33 12 18 50 / 60

Fritzøe Brygge
Fritzøe Brygge 1 • Larvik

Telefon: 33201450 • 9-18 (15)
fritzoebrygge@vitusapotek.no

www.vitusapotek.no
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Hvor er kvinnene på bykartet?

Dette var i fjor, og vi var egentlig
veldig fornøyd med responsen
etter vandringen med fokus på
kvinnfolk som hadde satt spor
etter seg i Larvikhistorien!
Ganske mange ble med på van
dringen til  tross for uhyre surt
vær. Den samme 8. mars ble
også Mille Marie Treschows
plass avduket. Initiativtager til
det var kommunepolitiker Rita
Kilvær og Høyre. 

For å følge opp vårt innspill til 8.
mars så skrev vi til kommunen.

Dessverre fikk vi aldri den minste
respons på vår henvendelse. Så leste
vi i ØstlandsPosten nå for et par
dager siden (20. mai) at Rita Kilvær
og Høyre hadde foreslått å navngi et
par parker i Larvik etter kjente lokale
personer (Agnes Møller Jensen og
Olga og Erika Hassel).  Det var jo
veldig morsomt, så vi skrev til Rita
Kilvær og gratulerte med resultatet
og foreslo at de gjerne måtte bruke
våre forslag også. 

Rita Kilvær svarte umiddelbart 
(sitat) Så fine forslag og navn. Jeg sa
fra talerstolen siste kom‐

munestyremøte da vedtaket om
Søstrene Hassels park og Agnes Møller
Jensens park ble fattet at jeg håpet
noen andre kunne ta over stafettpin‐
nen.(sitat slutt)

Hun tenker ikke på oss, men hun
tenker at en instans i kommunen
burde holde i saken. Som den 
handlekraftige damen hun tydeligvis
er, så kan det godt hende det skjer. 

Følg med i neste nummer. Saken
skrider kanskje langsomt fremover. 

HER KOMMER BREVET VÅRT TIL
KOMMUNEN: 

Til Larvik kommune
Postboks 2020
3255 Larvik

Larvik, 13. mai 2022 

HVOR ER KVINNENE PÅ BYKARTET?

I Larvik kommune er det 880 navn på
gater, veier og plasser. Det er kun ni
som er oppkalt etter kvinner, mot
over 100 som er oppkalt etter menn.
Omtrent halvparten av kvinnenavnene
er fra 2017(!) 

Omgivelsene våre preger oss selv om
vi ikke går rundt og tenker så mye på
gatenavn når vi vokser opp, eller når
vi vandrer rundt i byen. Men når
man først begynner å legge merke til
det, blir skjevheten ganske iøyenfall
ende. 

Sokneprest Johan Fritzner, som vir
ket i Tjølling fra 18621877; kirke
sanger Ole Jacob Hoff (1800tallet),
fyrvokter K.A. Torgersen og dan
skamerikaneren Louis Meldal, f.
1837 var sikkert dyktige hver på sitt
felt, men det finnes også mange
kvinner som har markert seg i
Larviksdistriktet, slik som ØPs
larviksprofiler i jubileumsåret viste. 

Mange byer har erkjent skjevhetene
og har begynt å navngi gater etter
kvinner. Oslo, Bergen, Mandal, Moss,
Trondheim og Halden er noen av
dem som har dette på agendaen.
Larvik bør ikke være dårligere.
Gatenavn har historisk betydning og
stor symbolverdi.

Larvik Soroptimistklubb, som er
tilsluttet Soroptimist International og
som er en global stemme for kvin
ner, har også engasjert seg i denne
lokale saken. 
Vårt forslag er at Larvik kommune
tar kontakt med Larvik Museum som
sitter på mye kunnskap når det
gjelder kvinner som har markert seg
lokalt, og at man ved neste korsvei
vurderer om ikke en av disse
kvinnene bør hedres. 

Våre umiddelbare forslag:  
Ruth Lagensen (19142005)
Wikipedia sier: Hun markerte seg i
1949 som landets første kvinnelige
orkesterdirigent. Hun etablerte
Musikkens Venner i Tønsberg og
Larvik såvel som Larvik Guttekor og
Musikkselskap.Hun fikk Vestfold
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fylkeskommunes Kunstnerpris 1981.
(Broen bak Sliperiet/Larvik kul
turskole får navnet Ruth Lagesens
bro). 
Helene Seemann (18901977). Klipp
fra ØPs jubileumsserie om kjente
profiler i Larvik:  I 1969 takket
Helene Seemann av som turninstruk
tør. Hun nærmet seg 80 år og hadde
gjennom fire tiår brukt fritiden sin på
å lære ivrige larviksbarn å turne. På
1950 og 60tallet var Helene
Seemanns nøstepartier for de yngste
jentene så populære at de sprengte
kapasiteten i den gamle turnhallen
på Herregårdssletta! Da Helene
Seemann selv begynte å turne tidlig
på 1900tallet, var det ingen
selvfølge at kvinner skulle få drive
med idrett.
(Den smale gangen/stien mellom
fengselet og Herregården, der
Turnhallen en gang sto, foreslås som

NYTT

Larvik-klubben tar miljø på alvor! Vi har laget nytt
nett med ny logo!  Nettet markedsfører organisa-
sjonen vår samtidig som salget bringer penger til 
utdanningsfondet! Og du sparer 
miljøet for plastposer! 

30,-
Super venninnegave eller 
som gave ”med noe oppi” 
til foredragsholdere!  
Eller kjøp inn til klubben 
for videresalg - 
bestem prisen selv! :-)

Bestill gjerne klubbvis:

thorka2@online.no

pr. stk.
pluss porto

MILJØNETT

SOROPTIMISTENE ER EN GLOBAL STEMME FOR KVINNER!

Soroptimister står opp for kvinner gjennom 
prosjekter, påvirkning og kommunikasjon. 

Vi arbeider lokalt, nasjonalt og globalt, og har rådgivende
status i FN. Vi deltar regelmessig i høringer i kvinnere

laterte spørsmål, og Soroptimist International har rådgiv

Prisvinnende produkter 
som majonesbaserte salater, dressinger og

grov postei, samt mange ulike typer 
spekemat og ferskt kjøttpålegg. 

Velger du våre produkter får du kortreist
mat av høy kvalitet, gode og

trygge matopplevelser produsert med kun
norske råvarer. 

Se etter oss i nærbutikken din. 

Helene Seemanns vei.)
Olga Hassel (1849‐1942) og Erika
Hassel (1859‐1945). Klipp fra ØPs
jubileumsserie om kjente profiler i
Larvik: Grandkvartalet er vel
antagelig ikke kommunens bord,
men det kommer nye gater/veier/
stier/plasser der. Kanskje en av dem
kan kalles opp etter stemmeretts
forkjemperne Olga Hassel (1849
1942) og Erika Hassel (18591945).
Søstrene Olga og Erika Hassel fra
Nanset våget å stå opp for kvinnelig
stemmerett i ei tid da kvinner helst
ikke skulle heve stemmen. I januar
1896 innkalte søstrene til stem
merettsmøte for kvinner. Møtet ble
en suksess sett med kvinnenes øyne,
men møtte sterk motstand lokalt.
Uthengingen i lokalavisa må ha vært
en belastning for kvinnene, og gjorde
det nok ikke lettere for kvinner å
engasjere seg politisk i samfunnet.

Det ble ikke dannet noen stem
merettsforening i Larvik etter møtet i
januar 1896. Søstrene hadde imidler
tid vekket et engasjement som ikke
lot seg stoppe. Fem år etter Hassel
søstrenes møte ble det for første
gang mulig for kvinner å stemme ved
lokale valg. Ved dette valget ble seks
larvikskvinner valgt inn i kom
munestyret i Larvik. Ingen andre
kommuner i Norge hadde høyere
kvinneandel. 

Vennlig hilsen
Lill Bjørvik, 

prosjektleder           
«Gatenavn». 
Larvik 
Soroptimistklubb             

aheller3@online.no
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Med glede gir vi en maihilsen
til vår gode støttespiller, Larvik
Soroptimistklubb. Deres engasje
ment for Utdanningsfondet er 
uvurderlig. 

Nå er vi i slutten av mai  hva er
status i Utdanningsfondet?
Styret i utdanningsfondet var samlet
i Oslo den 6.mai for å vurdere 140
innkomne søknader, fra Zimbabwe,
Tanzania, Benin, Ghana, Uganda,
Rwanda, Mali, Kenya, Madagaskar og
Malawi. Dette er jenter som er
relatert til 32 ulike Soroptimist
klubber i Afrika, majoriteten fra
klubber i Kenya og Rwanda.

De ønsker varierte utdanningsløp,
fra videregående utdanning, fagopp
læring til høyere utdanning med
hjelp fra Utdanningsfondet. I år var
jentene i alderen 1430 år, med
største andelen rundt 19 år.

Søknadssummen totalt for skoleåret

2023/2024, er på ca 1,1 mill NOK.
Basert på gaver og inntekter i 2022
kan vi i år dele ut i overkant av 500.
000 NOK. Beløpet ble ekstra stort
takket gave fra Unionen på R&L
møtet i 2022 på 150 000, Tusen
takk!

Hva søkes det støtte for?
Det søkes støtte for å gå på
Secondary School eller ta en profe
sjonsutdanning som sykepleier, jord
mor, agronom, design, kokk, bil
mekaniker, konditor, lærer, ikt, søm,
elektriker, økonomi, sveiser, hotell
utdannelse, frisør, rørlegger,  osv.
Det er gode og ryddige søknader

som kan få tildeling, og at klubbene
har levert rapport tilbake til oss på
tidligere mottatte stipend..

Hvordan velger vi ut?
Utdanningsfondets vedtekter 
ligger i bunn for utvelgelser, men det
må hvert år gjøres individuelle priori

teringer. Vi prioriterer gjerne de
jentene som har søkt tidligere, slik at
de kan fullføre studiet sitt.
Vi vurderer kostnadene ved utdann
ingen, sammenligner lik utdannelse i

samme land, prioriterer flest rime
lige og kortere utdannelser, for å
kunne hjelpe flest mulig, fortest ut i
jobb.

Korte fagrettet yrker som søm, ett
år med spesialisering for å bli jord
mor, agronom, kokk osv vil oftest få

Utdanningsfondet 
- «vårt alles ansvar»

MARIE BORGEN, LEDER I UTDANNINGSFONDET, SI KRISTIANSAND:

FOTO: World Bank Photo Collection
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høyere prioritet enn søker med f.eks.
5 års universitetsutdannelse som jur
ist, lege .

Hvordan kan vi soroptimister bidra
til å finansiere jentenes utdanning?
Vi vil gjerne dele deres gode idéer og
her er noen eksempler:
• Organisere lotteri på klubbkvelder

overskudd til Utd.Fondet.
• Budsjetterer et fast beløp direkte 

som gave 
• Organiserer  utover egen klubb
• Stå på stand og selge gavebrev  

(100, pr. stk)
• Selge lodd på egen arbeidsplass
• Noen enkeltmedlemmer bidrar 

med fast beløp hvert år til fondet, 
veldig flott.  

• Kjolemarked, bruktmarked 
 inntekt for fondet

• Testamentariske gaver 

Har dere lyst til å dele med oss
hvordan dere samler inn penger til
Utdanningsfondet, hører vi veldig
gjerne fra dere. 

Vi er veldig motivert for vårt arbeid

med fondet og ønsker å sikre å
kunne hjelpe mange fremover. 

Kjære soroptimistvenner
‐ We stand up for women, together!
Takk for at dere støtter
Utdanningsfondet – lykke til med
lotteriet internt i den enkelte klubb
og innsamling av gaver til fondet.
NB: Utvidet frist for lotteriet vårt!
1.7.23 På forhånd takk!

Hilsen styret i Utdanningsfondet. 
Kari Fredriksen Sarnes og 
Berit Smestad Paulsen (Oslo), Cecilie
Bjerke Skjømming og Marie Borgen
(Leder, Kristiansand) Vara: Monica
Faye,Tea Bjørnstøl

Klubbens flotte 
tre strekker seg
litt ekstra - akkurat
som oss når det
gjelder å løse
våre oppgaver
som en stemme
for kvinner. 
Treet har vokst
seg stort og siden
det ble plantet 9.
november 2021,
har det “funnet”
sin plass sentralt
på Tollerodden. 

Vi ser fram til en
fin sommer for
både treet og
Larvik
Soroptimistklubb



Vi ønsker alle våre lesere en riktig god sommer!

LARVIK SOROPTIMISTKLUBB • EN GLOBAL STEMME FOR KVINNER
www.soroptimistnorway.no • larvik.soroptimistnorway.no

SKANN DENNE, OG LES
MER OM OSS!


